

SpLitt

Styrelsemöte 2020-11-24 16:15

Protokoll

24 November / KL. 16:15 / Zoom

Ordförande: Joel Randeblad
Vice Ordförande: Line Larsson
Kassör: Hanna Konneback

Ledamot: Norea Kolenda
~~Ledamot: Alice Wentzel Blank~~
Ledamot: Frida Endertorp
Ledamot: Rebecca Rudolfsson
~~Ledamot: Tilde Norberg~~
~~Ledamot: Kelly Helsing~~
Ledamot: Wilma Löfgren
Ledamot: Alice Tjärnén
Ledamot: Sofia Njurin
Ledamot: Valdemar Linhem
Ledamot: Mimmi Jacobsson
~~Ledamot: Lucas Näsström~~
Ledamot: Salina Söderberg

1. Formalia

F1 Möte öppnas

F2 Val av sekreterare

Norea väljs som sekreterare

F3 Val av justerare

Salina väljs som justerare

F4 Fastställa föredragslista

Dagordningen fastställs

2. Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Joel går igenom föregående protokoll.

I2 Nytt från HumSek

Inget att säga här.

I3 Nytt från SAMO

Inget nytt från SAMO.

I4 Ekonomisk rapport

Hanna har löst några problem. Inga nya fakturor.

I5 Per capsulam-beslut

Inga beslut.

I6 Information från kåren

Joel påminner om kårens plan för musikhjälpen. Tar upp info om en ny projektgrupp för att minska smittspridning. Splitt ska få rabattkuponger från Campusbokhandeln till våren.

3. Diskussion

D1 Allmänna tips-advent!

Hur ser det ut inför det?

Joel flyttar runt lite deltagare eftersom några ledamöter har gått ur.

Behöver det vara jultema?: Nej. Allmänna tips är okej, jul är också okej.

Skicka in till Line senast fredag för de som har ansvar för första advent (29/11). Salina, Rebecca, Line och Valdemar.

D2 Boktips

Ska vi pausa det under december så att det inte blir för urvattnat?

Norea tycker att vi ska pausa.

Joel lägger ett förslag att vi pausar boktipsen fram till vårterminen.

D3 Poesitävling

Hur går det?

Inte fått in många bidrag, skulle behöva påminna om den. Annars ser det bra ut.

D4 Skrivartävlingen

Projektgruppen lägger fram sin slutgiltiga plan.

Inga nya möten sen senast. Ska försöka vara redo för nästa skrivarcirkel.

4. Beslut

B1 Boktips

Förslaget godtas.

B2 Skrivartävlingen

Inget beslut behövs.

5. Övriga frågor:

Rebecca undrar om man får skicka in en dålig dikt. Joel svarar ja!

Line påminner om att vi ska skicka in bilder på oss för att visa upp styrelsen. Hon ska även göra i ordning några frågor att svara på.

Joel tycker att vi ska ha en till spelkväll.

Rebecca föreslår att vi kan göra en mortified och läsa upp gamla saker man skrivit och gamla dagböcker och liknande. Möjligen på en spelkväll?

Joel föreslår att vi ska hålla presentationsaktiviteten vi pratat om tidigare fast att man inte gör sin egen presentation utan gör en åt någon annan som får hålla presentationen utan kunskap.

6. Mötet avslutas

Underskrifter

Ordförande:

Sekreterare:

Justerare: